
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

torsdagen den 5/9 2019 på Brunnsängen, Kyrkhult          

Närvarande: Marina Johansson, Elna Burén, Magnus Persson,  

Jan-Anders Håkansson, Lars-Ivar Olofsson, Marcus Strömberg och Marianne 

Eriksson 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående mötens protokoll gicks igenom och godkändes. 

§ 4 Rapporter: Två nya medlemmar uppkopplade på nätet. Överlåtelseavtal 

från ny ägare inlämnat. 

§ 5 Skrivelser: Inga 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 5/9 är 214224,24 . Jan-Anders tar kontakt 

med Pia så att påminnelsefakturor skickas till de medlemmar som inte betalt 

medlemsavgiften och fakturor på uppkopplingen till de nya medlemmarna. 

§ 7 Nästa möte: 21/11 kl 19,00 Brunnsängen 

§ 8 Övriga frågor: Frågan väcktes om att fastställa ett målkapital och en 

utbetalningsstrategi när och om föreningen kassa blir för stor. 

Påminnelse om lagning av vägen i Dalanshult 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet.                                        

Vid protokollet: 

…………………………………………………….           …….…………………………………        

Elna Burén Sekreterare    Marina Johansson Ordförande 


